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Formandens beretning til generalforsamlingen 2019: 

 

 

 

Vi har store bygningsmæssige problemer: 

 

1. Husene falder sammen 

2. Rustpletter på murene 

3. Saddelmagerhuset ikke i vater 

4. Vejen Station blev bygget helt om 

 

Men der er mulige løsninger: 

 

1. Lang tørretid af mursten 

2. Åbne vinduer og døre – skal vinduer åbne indad eller udad 

3. sprøjte mod grønalger 

4. vinter overdækning 

 

Fremover skal vi tænke os rigtig godt om, inden vi planlægger nybygninger – der 

skal være plads til, at de kan sættes ud. 

 

Vi har diskuteret hvordan ”Strygejernet” skal se ud, da den har skiftet tårnet ud i 

den periode, hvor vi bygger. Vi er blevet enige om en udformning på terrænbordet, 

og en anden i 1:10 husene, hvor det indeholder en god historie. 

 

Vi har også flere gange diskuteret gadernes bredde, der er større end en tiendedel af 

den rigtige vej. Dette er sket af hensyn udsætning af huse, og for at besøgende kan 

færdes i gaderne. 

 

Gæster i Minibyen har været: 

 

1. Besøg fra Amerika 10. juli. Og artikler derom i Vejen Avis og Jyske  Vestkysten 

 (Og søstrene fra Californien og jeg har fælles oldeforældre !) 

2. Lokalhistorikeren fra Bording – Kurt Frost - besøgte os 21. august 

3. Lærer og elever fra Østerbyskolen besøgte os 7. november 

4. Lærere og elever fra Specialundervisningscentret besøgte os 14. november 

 

Derudover har vi haft uønskede besøgende, da der blev observeret huller i 

jordvoldene langs huset og hegnet mød øst. 

 

 

Nye tiltag vi har foretaget er: 

 

1. Der er indkøbt et dråbeflag 

2. Der er opsat bestillingstavle i gangen 

3. Foretaget solafskærmning af kontorerne.  

 (Kurt med et højt stillads hjalp til). 

4. Og søgt efter nye medlemmer på Facebook 

 

 

Så har der været udstillinger: 

 

1. Vejen Bibliotek 8. til 28. maj.  

 (Og på åbningsdagen var der ildløs på Rådhusbyggeriet). 

2. Open by night  d. 31. august, hvor der var godt vejr. 

3. Knudepunktet 1. til 4. oktober 

 

I forbindelse med udstillinger må vi fremover forhøre os om 1:100 modelhusene 

tåler at blive flyttet. 
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Vi besøgte Kolding Miniby i september, en god og lærerig oplevelse 

 

Vi holdt sommerfest 13. september. Turen gik først til Wellings Landsbymuseum, 

hvor vi fik kaffe og lagkage.  

Derefter fik vi middag på Lintrup Kro. En rigtig hyggelig dag. 

 

Vi har søgt §18-midler til en bustur til Catrinesminde teglværk, men fik afslag.  

Dette besøg er udsat indtil videre. 

 

Der blev holdt vinterfest 21. februar 2019. 

 

Karl Nielsen har foreslået at vi ansøger om midler fra Odd Fellow-logen, så det gør vi. 

 

Lidt personalia: 

 

1. Henning er syg, og min vurdering er, at han ikke kommer tilbage. 

2. Vi har lavet en medlemsliste med fødselsdage – fordi det er hyggeligt. 

3. Else har solgt sin bil, og kommer derfor kun, når hun hentes. 

4. Velkommen til Mona og Frede, vi nyder jeres selskab. 

 

 

Lidt om fremtiden: 

  

1. Flytning til Vejen Hallen. I den forbindelse har vi besøg af arkitekt  på torsdag. 

 (Larmende maskiner på adskilt værksted. Og plads til en lille café !) 

2. Vi skal evaluere på de tiltag vi har, og ikke sætte nye i gang. 

 

 

Anne Grete Schlünssen 


